

REFERAT

Bestyrelsesmøde d. 12.05.22

Møde indkaldt af Anders Jørgensen

Deltagere: Rasmus Haltrup, Jan Jensen, Anders Jørgensen, Anne Gaardsvig, Diana Quistgaard, Lars Bo Pedersen
Fraværende: Maj-Britt Højer Clausen og Mads Engelbreth

Sted: Hos Diana Qvistgaard

Referent: Anne Gaardsvig

Punkt 1 Velkommen

Punkt 2 Bestyrelsens konstituering

Rasmus; genvalgt som kasserer
Anne; genvalgt som sekretær
Lars Bo; genvalgt som næstformand
Anders; genvalgt som formand
Diana; menigt medlem - velkommen
Majbritt; suppleant- velkommen

Vi siger tak til Jan for indsatsen som menigt medlem og er nu suppleant. Han fortsætter i byggeudvalget. Tak for det.

Mads som var fraværende får sin kurv ved lejlighed.

Anders foreslår, at vi kører det på samme måde som før med hensyn til indkaldelse til møde, dagsorden mm. Ingen indvendinger.

Der skal tages et billede af os alle, som lægges på Facebook.

Punkt 3 Evaluering af generalforsamling

Der er kommet en del tilkendegivelser fra folk, som oplever det som ærgerligt, at bestyrelsen ikke fik bemyndigelse til jordkøb.

Bemyndigelsen til køb af jord, blev "afløst" af skolens tanker om køb af Mejlsvej 44.

Punkt 4

Forslag til køb af jord og eventuel tilbygning

I forbindelse med køb et eventuelt køb af jord, vil Anders tage en snak med Per og Pernille.

Vi synes i Støtteforeningen, at et jordkøb vil være en god investering samt fremtidssikring af den jord hvor på skolens varmerør er etableret.

Dog skal rørene Tinglyses uanset.

Anders vil fremlægge vores forskellige drøftelser om jordkøb. Enten vil der være tale om køb af det stykke hvor rørene ligger, et medium stykke eller hele jorderområdet. Giver Per og Pernille grønt lys, præsenterer vi forslaget det på en ekstraordinær generalforsamling.

Skal der indkaldes til ekstraordinær generalforsamling skal den i stafetten d. 02.06, ergo har vi ca. 14 dage til at drøfte med Per og Pernille. Anders vil prøve at planlægge et møde mandag d. 16.05.

Er der derimod ikke opbakning fra skolens side, er der i Støtteforeningen stemning for at idéen om jordkøb droppes.

Jan har i forbindelse med byggeudvalget, herunder eventuel tilbygning, forhørt Per og Pernille om et møde.

Lars, Anders og Jan præsenterer ideerne (se punkt om byggeudvalg)

Punkt 5

Evaluering af arbejdsdagen

Det var en rigtig god dag. Der blev lavet meget og der blev sat gang i en masse. Folk var glade og hyggede sig og alle løftede opgaverne i flok – fantastisk!
Der var desuden mange tilmeldte i år.

Lars og Rasmus har haft en masse at gøre op til dagen, hvorfor vi tænker, at det er vigtigt at være lidt tidligere ude med arbejdsdagen for skoleåret 22/23.

Vi vil få dato for arbejdsdagen i skoleåret 22/23, meldt ud umiddelbart efter sommerferien.

Derudover vil vi ved kommende arbejdsdage, starte dagen med at præsentere Støtteforeningen samt formændene.

Ting der skal laves, samt ændres til næste gang.

- Der skal laves nye fuger på hele gårdsiden af skolen. Der skal kradses ud og fuges om.
- Spær i hallen skal kun tørres af hvert andet år.

-
- Mere vand på ølvognen.
 - Seniorklubben vil gerne hjælpe noget mere end de gør nu – bare spørg!
 - Vi skal være mere tydelige i formidlingen vedr. folks arbejdsredskaber, da det er vigtigt, at alle tager det værktøj og redskaber med som er relevant og kan bruges på dagen.
-

Punkt 6

Byggeudvalget

De har i byggeudvalget drøftet hvordan vedligehold af skole, BH og VG kan gøres bedre i fremtiden. Det er vigtigt, at der laves en langsigtet plan for vedligehold, så der bliver mere struktur på de opgaver der løbende skal løses.

Inden der sættes i gang i noget, skal der laves en plan som holder. Derudover er det en mulighed, at etablere byggeudvalget som en "selvkørende gruppe". Der er kommet tilkendegivelser fra flere interesserede omkring deltagelse i byggeudvalget.

Det er tanken, at flere "udefra" gerne vil være med, hvis der udelukkende er tale om at være en del af byggeudvalget.

Byggeudvalgets opgave bliver bl.a. at ændre strukturen for vedligehold, etablering af nye tiltag/bygninger/mm.

Jan foreslår at vi inviterer flere folk ind til byggeudvalget. Hvor der eventuelt kan laves en udviklingsplan.

Udviklingsmødet kan eventuelt drøftes i samme ombæring som ekstraordinær generalforsamling.

Punkt 7

Eventuelt

- Lars forslår, at der laves et årshjul, så vi ved hvad der skal ske i årets løb. Vi afholder et møde som kun handler om det, umiddelbart efter sommerferien.
- Vi skal have en plan for overdragelse af hallen. Vi har forskellige vi kan spørge, og har grebet den hver især. Opgaven bliver løst på bedste vis.

